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P R O T O K Ó Ł  NR XLIII/2018 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  28 marca 2018r.  w sali  Domu Kultury           

 w Kotlinie w godz. od 12.00 do 13.40 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

      Otwarcia  XLIII sesji Rady Gminy Kotlin dokonał przewodniczący Rady Gminy Tomasz 

Kosiński witając: wójta Mirosława Paterczyka, sekretarza Michała Urbaniaka, skarbnika Irenę 

Antczak,  zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Jarocinie mł. insp. Andrzeja Borutę i 

kierownika Rewiru Dzielnicowych KPP w Jarocinie asp. sztabowego Pawła Bednarka, 

radnych, sołtysów i redaktorkę Gazety Jarocińskiej. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 14 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecny radny Zenon Osicki. 

Listy obecności radnych,  sołtysów i zaproszonych osób stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad, przedstawionego przez przewodniczącego Rady, nie wprowadzono 

żadnych zmian.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII  sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady. 

7. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Kotlin. 

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę za 2017 rok. 

9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i  pieczy zastępczej za rok 

2017 oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań. 

10. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2017 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kotlin na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania  na obszarze Gminy 

Kotlin, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w   sprawie  budżetu  Gminy  Kotlin  na  rok   

2018. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotlin. 

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLII  sesji Rady Gminy. 

              Do protokołu z XLII sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 

posiedzeniu  wspólnym stałych komisji Rady w dniu 27 marca br.  i przed dzisiejszą sesją  nie 

wniesiono uwag. 
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Protokół przyjęto jednogłośnie 14 głosami za. 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

   Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka zaproponował, aby skorzystać z 

programów pomocowych na drogi lokalne. 

   Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak zapytał kiedy będzie ogłoszony przetarg na 

realizację ul. Kołłątaja ul. Teodorowskiej. 

   Wójt odpowiedział, że ulica będą remontowana we własnym zakresie. Ogłoszenie 

przetargu to zwiększenie kosztów inwestycji, bo jesteśmy w okresie przedwyborczym, a 

firmy to wykorzystują i windują ceny. 

   Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak zapytał kiedy wejdą z pracami. 

   Wójt odpowiedział, że nie odpowie, ale jak tylko rozpoczną się prace to radny zostanie 

powiadomiony. 

   Radny Marian Niewiada zapytał, czy przyszła odpowiedź w sprawie Otwartych Stref 

Aktywności. 

   Wójt powiedział, że odpowiedzi jeszcze nie ma. 

   Radny Marian Niewiada wnioskował żeby Powiat zaczął łatać dziury na drogach  

powiatowych. 

  Wójt wyjaśnił, że w tej sprawie wysłał już pismo do Referatu Dróg Powiatowych w 

Jarocinie. Ponadto dodał, że wysłał pismo w sprawie zalegających śmieci w pasie 

drogowym na terenie gminy. Część został posprzątana, ale jest niezadowolony, bo w 

Kurcewie śmieci nadal zalegają.  

Wójt poinformował, że likwidacja dzikiego wysypiska w Kurcewie trochę kosztowało i 

wyniosło 8.070 zł. Uzbierano 22 tony śmieci. Ponadto wójt mówił o problemie z 

nachodzącą wodą do piwnicy bloku w Magnuszewicach. Straż pożarna kilka razy 

wypompowywała wodę. Problem powstał w związku z przebudową drogi powiatowej. 

Wykonanie odwodnienia wokół bloku mogłoby rozwiązać sprawę – powiedział wójt.  

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

    Przewodniczący Rady poinformował, że: 

− wszystkie uchwały podjęte na ostatniej sesji Rady Gminy oraz interpelacje i wnioski 

zgłoszone przez radnych i sołtysów przekazał  Wójtowi Gminy w dniu 23 lutego br. 

− uczestniczył w uroczystości Dnia Kobiet w Kotlinie, zorganizowanej przez Związek 

Emerytów i Rencistów,  

− uczestniczył w 5. urodzinach Stowarzyszenia Przyszłość Kotlina. 

Do informacji przewodniczącego Tomasza Kosińskiego nie zgłoszono uwag. 

 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

Wójt poinformował,  że uchwały podjęte na 42. sesji przekazano w dniu 7 marca br. do 

Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu a do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  przekazano uchwałę dotyczącą  zmiany budżetu Gminy i WPF. 

W dniu 9 marca br. uchwały stanowiące prawo miejscowe przekazano do ogłoszenia                   

w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

 Wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono na 

stronie  BIP Gminy. 

W okresie międzysesyjnym Wójt Gminy  wydał 12 zarządzeń w sprawie: 

− ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Publicznego Przedszkola „Słoneczko”               

w Kotlinie, 

− zmiany budżetu Gminy Kotlin na rok 2018, 

− ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży w trybie przetargowym, 
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− udzielenia pracownikowi GOPS upoważnienia do poświadczania za zgodność z 

oryginałem odpisów dokumentów przedstawionych przez stronę na potrzeby 

prowadzonych postępowań, 

− udzielenia pracownikowi GOPS upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach 

z zakresu świadczenia wychowawczego oraz wydawania decyzji w tych sprawach. 

Ponadto wójt Mirosław Paterczyk  poinformował, że: 

− 6 marca br. uczestniczył w spotkaniu w Kurcewie w sprawie podziału gruntów 

położonych przy czworakach, 

− 8 marca br. uczestniczył w uroczystości Dnia Kobiet w Kotlinie, zorganizowanej 

przez Związek Emerytów i Rencistów,  

− spotkał się z prezesem AGROKOTLIN Tadeuszem Bobińskim, 

− brał udział w spotkaniu z parlamentarzystami PiS-u, 

− uczestniczył w Turnieju Wiedzy Pożarniczej, 

− uczestniczył w Dniu Kobiet w Twardowie, Wysogotówku i  Sławoszewie. 

− wziął udział w 5. urodzinach Stowarzyszenia Przyszłość Kotlina. 

    Następnie wójt poinformował o zrealizowanych zadaniach w okresie międzysesyjnym: 

1. W dniu 14 marca br. odbyła się rada budowy dot. realizowanego zadania 

pn.„Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Wyszki – etap II”. Na spotkaniu 

omówione zostały bieżące sprawy dotyczące wykonywanych prac.  

2. W dniu 22 lutego br. na stronie internetowej urzędu zamieszczono zapytanie ofertowe 

na opracowanie dokumentacji herbu, flagi i banera dla Gminy Kotlin z uzasadnieniem 

historycznym i zarysem historii Gminy Kotlin. Termin składania ofert wyznaczono do 

dnia 12 marca 2018 r. Złożona została 1 oferta przez  Aleksandra Bąka z Poznania za 

cenę 3.300 zł brutto. Gmina nie może podpisać z tym Wykonawcą umowy, ponieważ 

wykonawca nie chce podpisać umowy na warunkach określonych przez Gminę we 

wzorze umowy, która stanowiła załącznik do zapytania ofertowego, zatem warunki 

umowy były znane na etapie składania oferty. 

3. Trwają prace nad przygotowaniem dwóch wniosków o dofinansowanie dla 

następujących projektów: pierwszy wniosek dotyczy przebudowy gminnego boiska 

sportowego w Magnuszewicach wraz z rozbudową zaplecza o świetlicę oraz nadanie 

obiektowi nowych funkcji społecznych. Wniosek ten zostanie złożony w odpowiedzi na 

ogłoszony konkurs w ramach programu WRPO na lata 2014-2020. Całkowita wartość 

projektu wynosi 1.261.917,29 zł brutto. Wnioskowana kwota dofinansowania  to 

1.072.629,69 zł. Wniosek należy złożyć do dnia 30 marca. Drugi wniosek dot. budowy 

boiska wielofunkcyjnego i bieżni 60 m dla celów szkolnych przy Szkole Podstawowej 

w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie. Wniosek złożony zostanie przez Lidera Zielonej 

Wielkopolski w ramach ogłoszonego konkursu PROW na lata 2014 – 2020. Całkowita 

wartość projektu to kwota 248.525,28 zł brutto, kwota dofinansowania  to 158.137 zł.  

 

      Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński zapytał  o podjęte działania w sprawie 

funkcjonowania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i czy ubytki kadr zostały 

uzupełnione. Dodał, że wczoraj na komisji wyszło, że zastępca kierownika pracuje na 

trzech etatach. 

      Wójt odpowiedział, że został zatrudniony nowy pracownik na stanowisku  pracownika 

socjalnego, za panią Giermaziak. Jeśli chodzi o finanse to w ostatniej uchwale w sprawie 

zmiany budżetu zostały zaplanowane środki na podwyżki dla pracowników. W gestii 

zastępcy kierownika będzie podjęcie stosownej decyzji o zmianie wynagrodzenia w 

stosunku do pracowników. W tej chwili nie ma żadnych obaw o jakiekolwiek zakłócenia 

funkcjonowania Ośrodka. Ponadto wójt wyjaśniał, że pani Irena Chabierska nie pracuje na 

trzech etatach, bo to jest niemożliwe. Obecnie pełni obowiązki kierownika GOPS i 

wykonuje własny zakres obowiązków. Nie zastępuje przewodniczącej Zespołu 
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Interdyscyplinarnego, na posiedzeniu komisji Rady odczytała tylko sprawozdanie 

przygotowane przez panią Giermaziak. 

    Przewodniczący Komisji Hieronim Adamski zapytał, czy nie można by udzielić jakieś 

gratyfikacji pani  Irenie Chabierskiej pełniącej obowiązki kierownika GOPS. 

    Wójt odpowiedział, że nie leży to w jego gestii. 

 

7. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Kotlin. 

       Informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Kotlin  w 

2017 roku przedstawił w wersji audiowizualnej Andrzej Boruta, zastępca Komendanta 

Powiatowej Policji  w Jarocinie. 

Przewodniczący Rady podziękował policjantom  za pracę, służę i zapewnienie 

bezpieczeństwa naszym mieszkańcom. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

  

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę 

za 2017 rok. 

       Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę za 

2017 rok szczegółowo omówił Mirosław Paterczyk wójt gminy na wspólnym posiedzeniu 

stałych Komisji Rady w dniu 27 marca br. 

Średnie wynagrodzenie nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

roku 2017 wynosiło: 

- nauczyciela stażysty  2.752,92 zł, 

- nauczyciela kontraktowego 3.055,74 zł, 

- nauczyciela mianowanego 3.964,20 zł, 

- nauczyciela dyplomowanego 5.065,37 zł. 

Średnie płace  w roku 2017 nie  zostały osiągnięte tylko przez nauczycieli posiadających 

stopień nauczyciela stażysty. 

Kwota dodatku to 3.472,36  zł   i została wypłacona dla 5 nauczycieli stażystów. 

Dla porównania z rokiem 2016 dodatek uzupełniający w roku 2017 jest wyższy o  kwotę 

2.780,29 

Do sprawozdania radni nie wnieśli uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i  pieczy zastępczej za 

rok 2017 oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań. 

         Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 

rok 2017 omówiła na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady w dniu 27 marca br. 

Irena Chabierska, pełniąca obowiązki kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w 

Kotlinie.   

Do sprawozdania nie wniesiono uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2017 rok. 

         Sprawozdanie  z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w roku 2017 przedstawiła 

na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady w dniu 27 marca br. Irena Chabierska, 

pełniąca obowiązki kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Kotlinie.   

Do sprawozdania nie wniesiono uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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      Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy przedstawili opinie komisji odnośnie 

projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 

     Hieronim Adamski, przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i 

Finansów poinformował, że na posiedzeniu wspólnym stałych komisji Rady w dniu 27 

marca 2018 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał  będące w porządku 

obrad dzisiejszej  sesji. 

   Lucjan Antczak, przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej 

i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej poinformował, że 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał będące  w porządku obrad dzisiejszej 

sesji.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kotlin na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

       Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag 

i dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Uchwałę nr XLIII/233/2018  w sprawie podziału Gminy Kotlin na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym została podjęta  jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania  na obszarze 

Gminy Kotlin, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

       Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku 

uwag i dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Uchwałę nr XLIII/234/2018 w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania  na 

obszarze Gminy Kotlin, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych została podjęta  jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w   sprawie  budżetu  Gminy  Kotlin  na  rok   

2018. 

   Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag i 

dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Uchwałę nr XLIII/235/2018  zmieniająca uchwałę w   sprawie  budżetu  Gminy  Kotlin  na  

rok   2018 została podjęta  jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotlin. 

       Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag 

i dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Uchwałę nr XLIII/236/2018  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin 

została podjęta  jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

15. Wolne głosy i wnioski. 

    Jarosław Tomaszewski, sołtys Kotlina zapytał, czy oznakowanie skrzyżowania na ul. 

Dworcowej było z kim konsultowane? Sołtys miał wątpliwość, czy ulica Dworcowa (po 

zmianie kierunku ruchu), na odcinku od  dworca PKP do skrzyżowania z ul. C.K. Norwida, 

jest drogą z pierwszeństwem przejazdu. Ponadto sołtys uważa, że na tym odcinku, przed 

skrzyżowaniem w lewo (w ul. C.K. Norwida), brakuje znaku – nakaz jazdy w lewo. 

   Radna Beata Skowrońska złożyła następujące wnioski: 

− przyciąć drzewa przy Dolince w Sławoszewie, 

− przenieść lampę oświetlenia ulicznego znajdującą się przy posesji nr 7 przed posesją 

nr 53 (p. Kierczyńscy), 
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− usunąć pień po ściętym drzewie na łuku drogi Kotlin – Sucha przed skrzyżowaniem 

do Kurcewa, 

− zamontować stalową  barierę ochronną na łuku drogi jw.  i   na łuku drogi  przy sali 

wiejskiej w Sławoszewie ze względu na głęboki rów, 

− naprawić chodnik w Sławoszewie na odcinku od przystanku autobusowego w stronę 

kościoła. 

     Wójt poinformował, że wnioski złożone ws. zmniejszenia ładowności i ograniczenia 

prędkości na drodze Kotlin – Sucha i Wilczy zostały rozpatrzone przez Powiatową Komisję 

Ruchu Drogowego negatywnie. Ponadto poinformował, że jest przygotowana 

dokumentacja ws. zmiany organizacji ruchu drogowego na osiedlu od ul. M. Konopnickiej 

do ul. C.K. Norwida. Zmiany będą polegały na zdjęciu niebieskich tablic, które nie 

pozwalają na parkowanie przy drodze.  

     Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka zaproponował, aby potraktować 

środkiem chemicznym krzaki rosnące przy rowach, bo po wycięciu i tak odrastają. 

     Wójt odpowiedział, że tak jak w rolnictwie, tak i w innych dziedzinach obowiązują 

pewne zasady. W miejscach publicznych nie można stosować środków chemicznych. 

     Radna Dominika Kwiecińska ponowiła wniosek o ustawienie znaku stop na drodze 

Twardów – Kurcew (tzw. Zajęcza), szczególnie od strony Kurcewa. Radna prosiła o 

ponowne przeanalizowanie tych skrzyżowań drogi. Tłumaczyła, że mieszkańcy 

wielokrotnie zgłaszali problem nieprzestrzegania przez kierowców pierwszeństwa 

przejazdu na tych skrzyżowaniach. Ponadto poruszyła sprawę uszkodzonego chodnika w 

Twardowie. Uszkodzenie powstało gdy w wyniku wypadku na drodze krajowej, ruch został 

przekierowany przez Twardów. 

    Przewodniczący Rady udzielił głosu Ernestowi Wojciechowskiemu, mieszkańcowi Woli 

Książęcej, obecnemu na sesji.  

    Pan Ernest Wojciechowski poinformował, że w ostatnim czasie skierował wnioski do 

Wójta Gminy Kotlin i Rady Gminy o utwardzenie drogi w Woli Książęcej. Odpowiedź z 

rady otrzymał, ale od wójta jeszcze nie. Wnioski w sprawie utwardzenia drogi składał od 

2013 roku. Powiedział, że chciałby się dowiedzieć dlaczego droga nie została ujęta w 

budżecie na 2018 r. Radni jednogłośnie przegłosowali pieniądze na budowę dróg, to z tego 

wynika, że nawet radny z Woli Książęcej był przeciwny. Radny Wałkiewicz zapewniał Go, 

że droga będzie raczej robiona. Nagle pojawiła się droga do pana Kozłowskiego. Chciałby 

się dowiedzieć ile razy pana Kozłowski wnioskował o remont – powiedział pan Ernest 

Wojciechowski. 

    Wójt tłumaczył, że wspomnianą drogę dwa razy przedstawiał radnym do wniosku o 

dofinansowanie budowy dróg transportu rolniczego, jednak za każdym razem przegrała z 

innymi i nie znalazła się w budżecie. Podkreślił, że w planie finansowym zapisać może tyle 

inwestycji, na ile ma zagwarantowane środki. Ponadto powiedział, że może śmiało 

zagwarantować, że złoży wniosek o opinię, a jaki będzie jej los, to zobaczymy. Podobnych 

wniosków jest więcej. Jest to droga rolnicza. Nie poruszacie się tam tylko rowerami, ale 

również ciężkim sprzętem rolniczym.  

   Pan Ernest Wojciechowski powiedział, że mieszkańcy we własnym zakresie przez lata 

poprawiali stan nawierzchni. 

   Wójt tłumaczył, że drogi transportu rolniczego były remontowane na różnych odcinkach i 

zawsze wzbudzały czyjeś niezadowolenie.  

   Pan Ernest Wojciechowski mówił, że od siedmiu lat nie możemy się doprosić o remont 

drogi. 
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  Wójt zapytał, czy za poprzednika wnioskowaliście? 

Pan Ernest Wojciechowski – oczywiście, do poprzedniego wójta też wnioski były składane. 

   Wójt zapytał – i jaka była odpowie? 

Pan Ernest Wojciechowski odpowiedział, że był przeznaczony żużel do utwardzenia. 

   Wójt – i co z tego żużla macie? 

Pan Ernest Wojciechowski odpowiedział to, że po niej jeździmy. 

Wójt powiedział, że sprawdzi stan granicy, bo pas drogi coraz bardziej się kurczy. 

Wynajmie geodetę, który sprawdzi stan rzeczywisty, ale koszty pokryją właściciele wokół 

drogi, którzy przekroczyli granicę. 

     Pan Ernest Wojciechowski odpowiedział, że nie widzi przeszkód. 

     Radny Radosław Wałkiewicz powiedział, że jeśli chodzi o drogę do pana Kozłowskiego, 

to łącznik między drogami  był robiony 9 lat temu. Zabrakło pieniędzy na odcinek koło p. 

Kozłowskiego i nie mogliśmy przez lata do tego wrócić. Radny tłumaczył, że jak 

reprezentował okręg Woli Książęcej, wnioski o drogi były składane co roku. Niestety o 

wyborze decyduje cała Rada.  

     Sołtyska Woli Książęcej Anita Pasternek powiedziała, że droga jest tragiczna i prosi 

radnych o  rozważenie przebudowy drogi w jej wsi. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że otrzymał pismo od posła na Sejm RP Jarosława 

Sachajko o podjęcie uchwały w sprawie chwilowego wstrzymania przekazywania 

naliczonych środków pieniężnych dla Izb Rolniczych do chwili podjęcia przez Sejm RP 

poprawki do ustawy  o izbach rolniczych. 

     Wójt powiedział, że takiej uchwały nie proponuje podejmować, bo będzie sprzeczna z 

obowiązującymi przepisami. 

      Radna Marta Hudak pytała, czy powiat będzie coś robił w sprawie utwardzenia terenu 

przy przystanku  na Folwarku w Racendowie. 

      Wójt odpowiedział, że w tej sprawie wysłał pismo do Referatu Dróg Powiatowych w 

Jarocinie. 

 

16. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

Wójt odpowiedział następująco: 

− wszystkie wnioski dot. awarii oświetlenia ulicznego zostały zgłoszone do naprawy w 

dniu 12 marca br.; 

− uporządkowanie terenu i drogi po inwestycji  w Kurcewie (odwiert studni) zostanie 

wykonane przez wykonawcę. Obecnie, inwestycja jest w trakcie realizacji; 

− do właściciela stawu przy ul. Rymarkiewicza zostało wystosowane pismo w sprawie 

uporządkowania i dokończenia zasypania stawu; 

− wniosek o utwardzenie terenu przy przystanku autobusowym w Racendowie na 

Folwarku został przesłany do Referatu Dróg Powiatowych  Starostwa Powiatowego w 

Jarocinie; 

− na wycięcie topoli w Magnuszewicach przy przystanku autobusowym jest wydana 

decyzja zezwalająca  na wycięcie drzew. Topole zostaną usunięte w czasie realizacji 

przebudowy drogi powiatowej. 

Wójt zwrócił się z pytaniem do Lucjana Antczak, przewodniczącego Komisji -  jakie były 

podstawy zadania pytania w sprawie zmiany obsługi bankowej. Czy wynika to z jakiś uwag 

i innych sugestii.  

Przewodniczący Komisji odpowiedział, że pytanie zostało zadane na spotkaniu z 

mieszkańcami. 
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Wójt poinformował, że w ostatnim czasie, w Szkole Podstawowej w Kotlinie,  miał miejsce 

wypadek z udziałem dziecka. Obecnie czeka na stosowny protokół z kontroli Kuratorium 

Oświaty. Gdy będzie pełen obraz tej sytuacji, to w dozwolonym zakresie, poinformuje o 

wynikach kontroli.  

 

 

17. Zamknięcie obrad. 

 

          Dziękując za udział, przewodniczący Rady Tomasz Kosiński  zamknął XLIII sesję Rady 

Gminy Kotlin. 

 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 

Przewodniczący Rady 

/-/ Tomasz Kosiński 

 

 

 


